

FLOW

DESIGNED BY BUSK+HERTZOG

Flow består af fire grundelementer, der kan bruges som stol, sofa eller loungesystem i forskellige opstillinger og variationer med mellemborde og armlæn. Miniquilt-polstringen på forsiden, der kan tilvælges understreger rent visuelt forløbet/flowet i opstillingerne. Her vist med Sputnik borde i forskellige højder og størrelser.

// Flow consists of 4 basic elements, that may be used as a chair, a sofa or a lounge system in various set-ups and variations with tables inbetween and arm rests. The optional miniquilt-upholstery on the front side emphasizes visually the flow of the set-ups. Flow is shown here with Sputnik tables in various heights and diametres.

/ Flow besteht aus vier Grundelementen, die als Stuhl, Sofa oder Loungesystem in verschiedenen Variationen verwendet werden können. Das optionale Miniquilt-Polster der Vorderseite betont visuell die fließenden Gestaltungsmöglichkeiten. Hier mit Sputnik in verschiedenen Größen und Höhen.



SÆDE/RYG: Fuldpolstret uden eller med quiltet forsiden – kan også leveres delvist uden quilting. STEL: Stålrør med sort pulverlak.
 BORDPLADE: Krydsfiner med laminat. TILBEHØR: Armlæn, koblingsbeslag og mellemborde.

// SEAT/BACK: Fully upholstered with or without quilted front side – also available partly without quilt. BASE: Steel with black grained lacquer.
 TABLE TOP: Plywood with laminate. ACCESSORIES: Arm rest, linking device and linking tables.

/ SITZ/RÜCKEN: Vollgepolstert, Vorderseite gesteppt oder ohne Steppungen – auch teilweise ohne Steppung erhältlich. GESTELL: Stahlrohre mit schwarzem Strukturack.
 TISCHPLATTE: Sperrholz mit Laminat. ZUBEHÖR: Armlehnen, Reihenverbindung und Zwischentische.

